
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 17. maj 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 879
Er der lavet en analyse af, om projekterne vil trække flere turister til, og ikke
blot omflytte turisterne inden for områderne med risiko for at udkonkurrere ek-
sisterende turisttilbud? Vil ministeren oversende en oversigt over de undersø-
gelser, der er gennemført og understøtter, at det vil føre til flere overnatnin-
ger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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